
Protokoll fört vid styrelsemöte i Sänghs bys samfällighet 2018-02-Os

Nårvarande:

Christer Andersson, ordförande (CA)

David Laurell, kassör (DL)

Annika Karlsson, sekreterare (AK)

Lars Göran Thelin, suppleant

Telia

Resultatet av röstningen av alternativ för nytt Telia-avtal visar att 1OO Mbit har fått flest röster. AK
skickar ut information om utfallet till samtliga medlemmar.

DL kollar med Telia om vi kan utesluta fast telefoni ur avtalet och i så fallvad detta innebär
avgiftsmässigt. DL kollar även om det är möjligt att sluta avtal med andra aktörer än Telia. Dt-

meddelar svaren på dessa frågeställningar till AK som bifogar dessa i informationen till
medlemmarna ovan.

Lampor i marken på toG 1

Anders Ahlberg kollar pris på uppdaterad version av lampkonstruktionen på torg 1. Vi behöver även
en prisuppgift gällande utbyte av befintliga lampor till LED. lnget svar har kommit (CA påminner
Anders igen)

Årsmöte

Till årsmötet har det inkommit en muntliB motion gällande planteringen. Denna bör dock inkomma
skriftligt samt i rätt tid för att tas upp på årsmötet.

Nästa maite 
4

Nästa möte planeras preliminärt till denTåimars hos Roland. Kallelse med dagordning distribueras till
styrelsen senast 2 veckor före mötet (action CA).
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